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Referat fra bestyrelsesmødet den 16. januar 2023 kl. 09.00 
hos Tove 

 
Deltagere 
 Tove, Claus og Bente 
 

 REFERAT 

1. Godkendelse af referat fra den 
22. november 2022 
 

Godkendt og underskrevet af alle. Arkiveret i 
protokollen 

 
2. Orientering siden sidst  

 
- Uge 47, 2022. Ting vi længe har presset på 

skulle udføres blev endelig afsluttet.  
- Dørhåndtag er endelig blevet udskiftet. 

Smøring samt tjek af lister på vinduer og 

døre er blevet udført. Alt sammen en uge før 

jul. Resterende boliger – opfølgning i uge 2. 

- Rådighedsbeløb 2023 ikke modtaget endnu. 
- FællesBo har ansat ny økonomimedarbejder 

pr 1/2 2023.  
- Hele afdelingsbestyrelsen deltager i BL 

kredsmøde i Viborg d. 22/2 2023.  
Kredsmødet tager afsæt i den almene mål 
2023 – 2024 - Den Grønne Omstilling  

- 2 indflytninger 
 

 

 
3. Helhedsplan – status mv. 

 

 
Den sidste baldakin er blevet monteret.  
 
Hækken hvor håndværkernes skurvogne har stået, 
er blevet reetableret. 
 
 Genopretning af belægningen udfor legepladsen: 
Fremtid uvis 
 
Nogle tagsten omkring nyisatte tagvinduer er faldet 
ned. Andre er løse. Det ansvarlige håndværkerfirma 



 

AFDELINGSBESTYRELSEN ANEMONEVEJ 
 

270 
 

er blevet orienteret og bedt om at udbedre tingene, 
iflg. projektafdelingen  

 
4. Spørgsmål og nyt fra inspektøren 

 
Tilbud fra JK-anlæg: 

- 02/12 22 : Møde “i marken”med JK-anlæg, 
Allan og Afd.bestyrelsen.  
Tidligere planlagt genplanting og oprydning 
efter fældning af afdelingens birketræer (se 
referat af bestyrelsesmødet den 23. april 
2021 # 4) blev drøftet. 
JK-anlæg har sendt et tilbud. Bestyrelsen 
accepterer forslag og tilbud, såfremt afsatte 
midler er til rådighed.  

Gulvtyper: 
- Vi fastholder afdelingsbestyrelsens 

beslutning om den ønskede gulvtype. 
Yderligere snak samt information tages med 
på afdelingens markvandring 

 

 
5. Pilotprojekt Beboerambassadør  

 
- Dato for næste møde i afdelingen vedr. 

beboerambassadør projektet på 
Anemonevej, aftales når alle involverede har 
mulighed for at byde ind med mulige 
mødedatoer.  

- Emne til mødet: Definer og beskriv 
arbejdsopgaver. 

 
 

6. Opgaver foråret 2023 
- planlægning 

- Markvandring.  
Forberedelse af emner til årets 
markvandring. Datoer for planlægnings 
møde og dag for markvandringen, aftales og 
oplyses senere. 

- ”Nytårskur” – dato aftales senere 
- Godkendelse af regnskab – dato aftales 

senere.  

7. Eventuelt  Velkomstgave – også ved interne flytninger?   
Ja, alle indflyttede behandles ens.  
Afdelingens Facebook gruppe. Snak om den 
egentlige betydning og nytte af at have en sådan. 
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Afdelingens hækkeklipper. Vi revurderer i 2024 om 
den stadig skal være et tilbud.  

8. Næste møde - eventuelle punkter 
hertil 
 
HUSK kalender ☺ 

Kalender medbragt og studeret. Vi blev enige om at 
aftale et møde på et senere tidspunkt, når vi  kender 
tidspunktet for markvandringen.  

 
 


